



COLLECTION

PARADISE

Rêverie et imagination, pour un voyage au Paradis.

Avec cette collection, Daum et THG proposent une promenade dans le jardin d'Eden. La pâte de cristal se transforme en formes abstraites, une œuvre d'art, dans laquelle on imagine une faune et une flore luxuriante. Rêverie et imagination sont donc les maîtres-mots de cette collection. Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

Reverie and imagination, for a journey to Paradise.

With this collection, Daum and THG offer a stroll in the garden of Eden. The crystal paste is transformed into abstract shapes, a work of art, in which one imagines luxuriant fauna and flora. Reverie and imagination are thus the watchwords for this collection.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.



Ref. U5C.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer

COLLECTION

PARADISE



Ref. U5C.1132SG

Mélangeur de bain avec douchette alimentée par mitigeur
Bath mixer + handshower set with single lever mixer



Ref. U5C.5100BR

Garniture pour mitigeur thermostatique
Trim for thermostat



Ref. U5C.5400BE

Garniture pour mitigeur thermostatique
avec 2 robinets d'arrêt
Trim for THG thermostat with 2 valves



Ref. U5C.517

Porte-peignoir
Robe hook



Ref. U5C.514

Porte-serviette
Single towel rail